



仙蒂公主 Cinderella

人物性格：美麗、嬌俏、充滿夢想

好朋友：老鼠葛斯和傑克、仙女教母

2

Chapter 1

Hello, I'm Princess Cinderella. My story shows that dreams can come true. But it takes believing that good things can happen and it also takes lots of patience, as nothing happens overnight!

This is the story of my perfect wedding, and my not-so-perfect life before it ...



大家好，我是仙蒂公主。我的故事告訴大家，夢想是可以變成事實的。但需要明白的是，好的事情雖然可以發生，但是需要非常有耐心，因為沒有甚麼事情能在一夜之間發生的！

以下就是我的完美婚禮，以及在此之前那並不完美的生活故事……

4



The night of the ball, I had to hurry away at midnight, leaving behind one of my glass slippers. The Grand Duke searched the kingdom to find the one true owner of the slipper - me!

The Prince and I were happily reunited, and after getting to know each other, we knew that we wanted to be together.

My wish came true when the Prince proposed ... and I accepted.

舉行舞會的那個晚上，我必須在午夜前趕快離開，因而遺留下了一隻玻璃鞋。大公爵搜查了整個王國來尋找這隻玻璃鞋的真正主人——也就是我！

王子和我愉快地重聚了，在瞭解對方之後，我們知道彼此都想和對方在一起。

當王子向我求婚時，我的願望變成了事實……我接受了。

5

Chapter 2

First I met with Prudence, my lady-in-waiting. She had prepared an awfully long list of tasks for me to do.

I wasn't used to this sort of lifestyle. At heart, I was a simple country girl, and I wanted a simple wedding.

首先我見到了我的侍女——普魯斯登。她為我準備了一連串結婚需要做的任務清單。

我不習慣這種生活方式。在內心裡，我是一個樸素的鄉村女孩，我想舉行一個樸素的婚禮。

